

MIM Chinese ONLINE LEARNING with Seimpi Education



≡ 网上中文教课 ≡

诗韵学校推出了一个崭新的网上中文学习平台，称之为S课堂。学生的对象年龄从9岁(小学三年级)直至16岁(中学四年级)。小学三年级与小学四年级的网上教课时间为1小时15分钟，而从小学五年级至中学四年级的网上教课时间为1小时30分钟。学生可在家里与选择本校拟定的上课时间表以进行上课。

网上教学与平日授课的内容无异，皆涵盖了以下内容。作文教学，本校老师会通过网上教学，教导学生审题方法、写作步骤与技巧。同时，老师也会教导一些常用的**好词佳句**以及**各种修辞手法**。学生会老师的协助与上课的特定时间下完成书写，并上载于网上以让老师进行批改点评。

教学的内容也包含了**语文知识与阅读理解教学**。老师将会通过网络进行语文知识的教导，如课本的识读字、识写字、课外词语累计、课本必学的知识点等。若学生遇到困难时，老师会及时进行教导，并可随时利用网上的资料来进行辅助，故**上课的方式也趋向多样化**。在阅读理解方面，老师会讲解其阅读理解篇章，也会利用网上视频来讲解其文章的内容或背景，因此上课的方式也**更有趣味性**。老师会进行**字词讲解、教导其答题技巧以及得分技巧**等。当天书写的作业也会在上课当日上载于网上以让老师进行批阅。

在口试方面，学生会进行**朗读训练**。网上教学的优势是，可录取其朗读音频，并且进行练习或点评。在看录像说话方面，老师可在网上自由选择与**热门时事话题相关的视频**让学生们观看。接着，老师会根据不同年级的考试范围与要求进行训练，如讲述视频的内容、综合经验之谈等。

其实，网上教学与平日课堂授课的内容与方式大同小异，但网上教学却略占优势因为老师和学生可利用网络的优势，随时随地寻找资料并且进行更深层的讲解与辅助。同时，这也会**增进了上课的效率、灵活性与多元性**。

Seimpi Education presents a brand new online Chinese learning programme, titled: "S Class". It is aimed at 9 year old students (Primary Three) to 16 year old students (Secondary four). Online lessons for Primary Three and Primary four students will last for 1 hour 15 minutes, while lessons for students from Primary five to Secondary four will last for 1 hour 30 minutes. The timing of the online lessons will be chosen based on Seimpi's timetable as well as the **student's own schedule**.

The content covered in the online lessons will be no different from topics that the students learn in school. For example, "S Class" teachers will go over **composition writing techniques** such as **analyzing questions**, as well as **drafting and writing methods**. In addition, the online lessons will **teach students important eloquent phrases, idioms, and rhetorical techniques** that they may use to improve their own writing. Students will also get the chance to practice writing their own compositions during the lesson, which they may then upload online for our "S Class" tutors to grade and provide constructive feedback on.

Furthermore, our tutors will go over Chinese words and phrases found in Chinese syllabus, as well as vocabulary from a wide range of external sources **to strengthen the students' linguistic prowess**. Additionally, if a student faces any difficulties in understanding a word or a phrase, they may take advantage of our online platform through receiving immediate help and supervision from our teachers as well as having access to online resources. As a result, **every lesson is conducted in a way that specifically caters to the student's needs**. Our online lessons will also involve Reading Comprehension exercises. Our tutors will make use of online videos to explain and elaborate on the content and context of a passage, **making for a more entertaining and interesting learning experience**. They will also instruct students on **answering techniques and useful "exam-smart" tips to maximise their marks** and avoid careless mistakes. Any exercise attempted on the day of the lesson may then be similarly uploaded online for our teachers to grade and immediately provide feedback on.

Our lessons will also prepare students for their **Oral Examinations**. Students can expect reading exercises with the added benefit of receiving immediate advice and correction on their tone and inflexion through the online platform. In addition, our teachers can make use of online videos to introduce and familiarise the students with **current events and popular topics in the media**, preparing them for the conversational segment of the Oral Examination.

In truth, online lessons are no different from normal lessons in school. However, online lessons may take advantage of the wealth of resources and media that are found on the Internet to enhance and enrich a student's learning experience. The convenience and ease of learning that an online platform provides also serves to make lessons more interesting and productive overall. Seimpi's "S Class" online lessons may **thus be better suited to today's fast paced competitive learning environment**.



www.seimpi.edu.sg/mimchinese-online

S CLASS
Seimpi Classroom